

Title (en)

Foldable pocket apparatus for the reproduction of photographs or other documents.

Title (de)

Faltbarer Taschenapparat für die Reproduktion von Fotografien oder anderen Dokumenten.

Title (fr)

Appareil de poche pliable pour la reproduction de photographies ou d'autres documents.

Publication

EP 0000858 A1 19790221 (FR)

Application

EP 78810010 A 19780719

Priority

CH 903177 A 19770722

Abstract (en)

[origin: US4199250A] Apparatus for multiprinting photographs, particularly those taken with an instantaneous development still camera, are disclosed. The apparatus adapts such a camera resting on a planar surface for reproducing photographs or other documents, and includes an optical system, a first support member for mounting the optical system on the camera lens, a second support member for mounting the photograph, and a base connecting the two support members a predetermined distance apart so that when the optical system is mounted on the camera lens and the apparatus and the camera are both resting side by side on a planar surface, the optical axis of the camera and the apparatus are in optical alignment and ready for use for such photographic reproduction.

Abstract (fr)

La présente invention concerne un appareil de poche pliable pour la reproduction de photographies ou d'autres documents. Cet appareil se compose d'un socle (4) en forme de U aux extrémités duquel sont articulés respectivement un support (2) destiné à porter un document (1) à reproduire et un support (8) pour un système optique (14). Le support (8) est agencé de telle manière que le système optique (14) puisse être adapté à l'objectif (11) d'un appareil photographique (12), par exemple un appareil photographique du type à développement instantané. En position de repos les deux supports (2 et 8) sont rabattus contre le socle (4). En position de travail ces deux supports sont déployés perpendiculairement au socle (4). Pour effectuer la reproduction d'un document, en particulier d'une photographie, il suffit d'adapter l'appareil à reproduire sur l'objectif de l'appareil photographique et de poser l'ensemble ainsi formé sur une surface au moins approximativement plane. Cet appareil permet de résoudre de façon simple le problème du tirage multiple de photographies réalisées au moyen d'un appareil à développement instantané.

IPC 1-7

G03B 27/62

IPC 8 full level

G03B 27/62 (2006.01)

CPC (source: EP US)

G03B 27/6207 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [X] US 3622239 A 19711123 - MILLER HARMON B
- FR 2212047 A5 19740719 - DINE LESTER [US]
- US 3687030 A 19720829 - DINE LESTER A, et al

Designated contracting state (EPC)

BE DE FR GB LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0000858 A1 19790221; BR 7804710 A 19790417; US 4199250 A 19800422

DOCDB simple family (application)

EP 78810010 A 19780719; BR 7804710 A 19780721; US 92614878 A 19780719